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4. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 18.4.2016  
 
 
Tomko: 
Chcel by som sa vrátiť k tej pozvánke na zastupiteľstvo, na dnešné. Bolo mi povedané, že 
niektorí poslanci dostali tento materiál, ktorý je obšírny, má 37 bodov už vo štvrtok, no mne 
sa to dostalo v piatok večer, to znamená s 24 hodinovým meškaním. Keďže sobotu som mal 
pracovnú, nedeľu som mal oddychovú a teraz tu sedím s týmto programom, ktorý je tak 
obšírny, na ktorý sa treba pripraviť. Pýtam sa, v rokovacom poriadku na to, aby táto pozvánka 
na mestské zastupiteľstvo bola v stanovenom termíne dodaná včas, lebo nepripravený 
poslanec na zastupiteľstve je ako by som tu vôbec nemusel prísť. Fakt, tie dva dni, ktoré ja 
považujem za jeden pracovný a jeden  oddychový, viem využiť ináč, ako čítať pozvánku na 
zastupiteľstvo a pritom chcem prísť tu pripravený. Povedzte mi, ako som sa mal pripraviť na 
dnešné zastupiteľstvo, keď som ju dostal v piatok večer, túto pozvánku. Ja beriem aj 
ospravedlnenie, že sa to aj mne stane, ale skutočne treba to brať, oddychový deň a pracovný 
deň. Bol by som rád, aby tie pozvánky boli rozdávané v pracovných dňoch. To znamená, keď 
je zastupiteľstvo v pondelok, aspoň ten utorok, stredu, žeby sme obtýždeň dostali túto 
pozvánku. Fakt sa takýto obšírny materiál nedá prebrať tak rýchlo a pripraviť sa na to, tak, 
ako chcem byť pripravený. Ďakujem.  
 
PhDr. Čižmár: 
Materiál bo distribuovaný tak, ako uviedol už prednosta mestského úradu v čo najskoršom 
termíne. Treba zobrať do úvahy aj to, že materiál, ktorý vám distribuuje mestská polícia je 
dodaný v čase, keď ste dostupný. To znamená, mestská polícia kontaktuje, resp.  navštívi 
poslanca. V prípade, že nie je dostupný, snaží sa mu doručiť tento materiál čo najskôr. Práve 
vtedy zohráva úlohu aj pracovná vyťaženosť spomínaných poslancov. Materiál, ktorý vám bol 
distribuovaný, bol už doplnený aj o veci, ktoré sa prejednávali na finančnej komisii. To bolo 
zámerom prečo sa materiál distribuoval až vo štvrtok večer, resp.  piatok v priebehu dňa. 
Zámerom tak, ako som povedal bolo doručiť čo najskôr, to znamená ešte vo štvrtkovom 
termíne. Vzhľadom na to, že bolo potrebné dopracovať textáciu informatívnej správy, aj 
podklady k jednotlivým bodom, tento materiál bol spracovaný hneď po skončení finančnej 
komisie. Čiže nebol to zámer doručiť vám neskôr, podotýkam, nebol to zámer. Dôvodom bolo 
to, že ste boli nedostupní, resp. ten materiál nebolo možné vám doručiť skôr, ale hlavný 
dôvod nebol ten aby ste prišli o čas spoznať materiál, zoznámiť sa s ním, ale to, aby boli 
v ňom zapracované všetky veci, ktoré súviseli s prejednávaním komisie.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
prednosta MsÚ 
 


